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W posiedzeniu udział wzięli:
 Pan Kazimierz Lechocki – Przewodniczący Rady Gminy
 Pan Krzysztof Kaszuba – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy
 Pan Bernard Laufer – Wójt Gminy
 Pan Zdzisław Pawelec – Zastępca Wójta Gminy
 Pani Halina Czajkowska – Sekretarz Gminy
 Pani Renata Kamińska – Skarbnik Gminy

Porządek posiedzenia:
1. Omówienie projektów uchwał na XIII/2008 Sesję Rady Gminy
2. Wolne wnioski

Ad.1. OMÓWIENIE  PROJEKTÓW  UCHWAŁ  NA  XIII/2008  SESJĘ 
RADY GMINY

Skarbnik Gminy Pani Renata Kamińska przedstawiła dwa projekty uchwał:

 w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2008

 zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  zakresu  i  formy  informacji  o  przebiegu 
wykonania budżetu Gminy Świdwin za pierwsze półrocze

Dwa  kolejne  projekty  uchwał  przedstawiła  Sekretarz  Gminy  Pani  Halina 
Czajkowska
 w sprawie  nabycia  działki  nr  34/3  o  powierzchni  0,3600  ha  KW  25084 

w obrębie 0042 Smardzko

 w sprawie  sprzedaży  nieruchomości  zabudowanej  budynkiem usługowym 
z  częścią  mieszkalną  położonym w Świdwinie  ul.  Zduńska  11  nr  działki 
158/9 obręb geodezyjny 009 o powierzchni 0,0063 ha KW 17102

Uwag do projektów uchwał nie wniesiono

Ad.2. WOLNE WNIOSKI



Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Kazimierz  Lechocki poinformował,  że 
z inicjatywy Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego w dniach 5 i 6 
czerwca w Kołobrzegu odbyło się I Forum  Przewodniczących Rad Powiatów 
i Rad Gmin. 
Forum będzie  funkcjonować  na  wzór  Konwentu  Wójtów i  Burmistrzów.  Na 
przełomie  września  i  października  odbędzie  się  drugie  spotkanie  w Wałczu, 
gdzie podjęte zostaną decyzje w sprawie opracowania Statutu i Regulaminu.
Forum   będzie  się  zajmowało  budżetem  zadaniowym,  problematyką  dróg, 
ochrony zdrowia, funduszami unijnymi i innymi.
Pan Przewodniczący poinformował,  że  Pan Marszałek  proponuje  nieodpłatne 
spotkanie  z  radą,  sołtysami  i  wszystkimi  zainteresowanymi  w  sprawie 
pozyskiwania funduszy ze środków unijnych. 
Radni wyrazili zainteresowanie. 
 
Przewodnicząca Komisji  Oświaty,  Kultury, Zdrowia,  Sportu i  Etyki Radnych 
Pani Daniela Bodnar poinformowała o odbytych konkursach na dyrektorów 
szkół w gminie, 

Radna Pani Halina Cybul wystąpiła z  wnioskiem, aby Pan Wójt  rozpoczął 
negocjacje  z  PKS  w sprawie  dowozu  dzieci  do  szkół  reorganizacji.  Chodzi 
o  dzieci  z  Berkanowa  i  Kartlewa,  które  uczęszczały  do  Rusinowa,  a  od 
1 września dowożone będą do Lekowa. Rodzice chcą mieć gwarancje, że dzieci 
będą dowożone pod szkołę. 

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała

Wiesława Żmudzińska 
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